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NIEUWSBRIEF MAART 2025 

 
Meewerkmiddag 
Zaterdagmiddag 18 januari werd er weer door een 
enthousiaste groep vrienden/vrijwilligers een paar uur 
hard gewerkt aan ons mooie Duinvliet. Het weer viel 
niet tegen, droog maar wel fris. 
Dit keer werden de rokken van de lindebomen 
gesnoeid en moest de sneeuwbes eraan geloven. 
Deze welkome struik toont zich wat al te opdringerig 
en geeft de stinzenplanten te weinig kans. Daarom zijn 
er open plekken gemaakt, waar daslook en 
bosanemoon weer hun gang kunnen gaan. 
Tijdens de pauzes voorzag boswachter Rien de Vries 
ons van koffie en koek en kwamen de gesprekken op 

gang. 
Na afloop konden we voldaan terugkijken op ons werk, 
we zijn benieuwd wat Rien volgend jaar januari voor 
ons in petto heeft. 
 

 
 
 
Thema avond 
Donderdagavond 3 april vindt onze eerstvolgende 
thema-avond plaats. 
Deze wordt evenals vorige keer gehouden in het 
clubgebouw van sportvereniging Alliance aan de 
Zeedistelweg 2. 
Er komen 2 interessante onderwerpen aan de orde: 

• Buitenplaats Elswout, beheer en projecten 
door Staatsbosbeheer 
en na een korte pauze 

• Vogelsoorten en vogelstand in het Westelijk 
Tuinbouwgebied, door Nico de Bont – 
bestuurslid van de Vogelwerkgroep 
Kennemerland-Zuid 

 

 
 
De inloop is vanaf 19:30 uur met koffie / thee, de 
avond start om 20:00 uur en vanaf 22:00 uur is er een 
nagesprek met een drankje. 
De toegang is gratis, maar het aantal plaatsen is 
beperkt. De inschrijving is reeds gestart en levert al 
een hoop geïnteresseerden op. Maar u kunt zich nog 
aanmelden door een mailtje te sturen 
aan info@tuinvanhaarlem.nl  
 

 
 
 
Uitkomst enquête gebruik gewasbeschermingsmiddelen 
Oktober 2024 heeft Stichting Tuin van Haarlem een enquête gehouden onder haar vrienden (via de nieuwsbrief) en 
wijkbewoners (via de wijkkrant Ramplaan) over het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen door de tuinders in het 
Westelijk Tuinbouwgebied (WTG). 
Wat hierbij opvalt is dat een groot aantal van de respondenten aangeeft niet of onvoldoende op de hoogte te zijn van 
het gebruik (52%) en de gevolgen (81%) van de gewasbeschermingsmiddelen op de bewoners. 
Veel respondenten maken zich zeer (48%) tot enigszins (35%) ongerust over het gebruik van gewasbeschermings-
middelen op de bloemenvelden en in de kassen. 
Totaal 79% geeft aan onvoldoende tot enige informatie te hebben over het gebruik en de gevolgen van de middelen 
op het milieu in het gebied. 
Op de vraag hoe belangrijk men de bloementeelt voor het gebied vindt geeft een aantal respondenten (bij elkaar 40%) 
aan het jammer te vinden als de bloementeelt uit het gebied zou verdwijnen. Ze vinden bloementeelt een belangrijk 
(12%) tot redelijk belangrijk (28%) onderdeel van het WTG en genieten ervan. Dat wil echter ook zeggen dat 45% het 
niet tot enigszins belangrijk vindt en 15% hierover geen mening heeft. Een ambivalente uitkomst dus. 
Er zou meer aandacht besteed moeten worden aan het gebruik en de gevolgen van de gewasbeschermingsmiddelen, 
vindt 98%. Daartoe zou meer onderzoek gedaan moeten worden naar het gebruik van de verschillende middelen, 
vindt eenzelfde percentage respondenten. Een verkennend gezondheidsonderzoek onder bewoners van de 
omliggende wijken zou voor 85% van de respondenten zeker een optie zijn. 
Daar de resultaten van de enquête aangeven dat 80% van de inwoners ongerust is over het gebruik van de 
gewasbeschermingsmiddelen voor het milieu en de gezondheid van omwonenden, zal nagedacht moeten worden 
over verdere acties. 
Overleg met Wijkplatform Ramplaankwartier, de actiegroep Leendert Meeszstraat en de tuinders is hierbij het 
startpunt. 
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Aanvullende reacties van de respondenten: 
Respondenten zien biologische teelt als alternatief voor de huidige teelt, zodat men kan blijven genieten van de 
bloeiende velden. Ook vindt niet iedereen het zinvol om extra geld uit te geven voor nader onderzoek naar de 
gevolgen van gewasbeschermingsmiddelen “omdat er al zoveel over bekend is”. Anderen zouden het een goed idee 
vinden als de overheid onderzoek zou doen bij de bedrijven die de middelen gebruiken. 
Over het gebruik en de gezondheidsrisico’s van gewasbeschermingsmiddelen worden er ook in de vergaderingen van 
Provinciale Staten N-H regelmatig vragen gesteld. Vooral het gebruik van cocktails van de verschillende middelen is 
een bron van zorg van met name de groene partijen. 
Het antwoord van de provincie is nogal teleurstellend (N-H weekbericht # 48 van 10 december). 
“De provincie is niet het kaderstellend orgaan en geen bevoegd gezag voor gewasbeschermingsmiddelen. 
Wij verwachten dat als - naar aanleiding van deze berichtgeving - maatregelen nodig zijn, de verantwoordelijke 
instanties en branches dat doen.” 
 


